
ОБЩЕСТВЕН СЪВЕТ ПРИ ВТОРО СУ „НИКОЛА Й. ВАПЦАРОВ“ – МОНТАНА 

Вх. №АД-19-137/07.10.2024 г. 

 

 

ПРОТОКОЛ № 2/07.10.2024 г. 

 

Днес, 07.10.2024 г. в изпълнение на чл. 267, ал. 1 от ЗПУО, се проведе заседание 

на обществения съвет към Второ средно училище „Никола Йонков Вапцаров“ – 

Монтана с членове на обществения съвет: 

Членове на Обществения съвет към Второ СУ "Никола Вапцаров"- Монтана: 

1. Мария Веселинова –  председател родител 

2. Мирослава Андреева - родител 

3. Анна Щерева – родител 

4. Станислав Станоев – зам. кмет 

5. Борис Соколов – представител на работодателите 

и Елка Станева – директор на Второ средно училище „Никола Йонков Вапцаров“ – 

Монтана  

Заседание протече при предварително обявения от председателя на обществения съвет 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Стратегия за намаляване  на дела на преждевременно напусналите системата на 

образованието и застрашени от отпадане ученици.  

2. Стратегия за ограничаване на агресията в училище. План за изпълнение на 

Стратегията за учебната 2024/2025 г 

3. Стратегия за насърчаване и повишаване на грамотността.  Мерки за повишаване 

качеството на образование. 

4. Отчет за изпълнението на бюджет за трето тримесечие на 2024 г. 

5. Училищни правила за действие в случай на тормоз сред учениците.  

6. Други въпроси и разисквания 

      

По т. 1 от дневния ред – г-жа Ивелина Найденова запозна присъстващите със 

Стратегия за намаляване  на дела на преждевременно напусналите системата на 

образованието и застрашени от отпадане ученици. Направен бе анализ, конкретните 

цели, дейности, отговорници през учебната година, както и поддържане на регистър на 

застрашените от отпадане ученици. 

Точка 1 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

По т. 2 - Стратегия за ограничаване на агресията в училище, педагогическия съветник 

описа конкретните мерки за насърчаване на съвместната работа на родители, ученици и 

учители по превенция на агресията. Прочетен бе и План за изпълнение на Стратегията 

за учебната 2024/2025 г. 

Точка 2 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 
 



 

По т. 3 - Стратегия за насърчаване и повишаване на грамотността.  Мерки за 

повишаване качеството на образование. беше представена от педагогическите 

специалисти, които ще провеждат НВО и ДЗИ. Предложени бяха мерки  за подобряване 

резултатите на НВО и ДЗИ  през учебната 2024/2025 г. като провеждане на пробни 

изпити, консултации. 

Точка 3 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

По т. 4 от дневния ред, главния счетоводител запозна присъстващите с Отчет за 

изпълнението на бюджет за трето тримесечие на 2024 г. Обяснителната записка и 

отчета са качени на сайта на училището. 

По т. 4 от дневния ред – нямаше въпроси и предложения. 

Точка 4 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

По т. 5: Училищни правила за действие в случай на тормоз сред учениците, 

педагогическия съветник запозна присъстващите с правилата, както и с проведените 

анкети по темата с учениците. 

Точка 5 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

По т. 6 -  Други въпроси и разисквания, Адриана Каменова и комисията 

представиха Програма за организиране и провеждане на патронния празник – срокове, 

отговорници, дейности. 

Точка 6 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

 

След изчерпване на дневния ред заседанието на Обществения съвет при Второ СУ 

,,Никола Й. Вапцаров"- Монтана се закри. 

 

 

 

 

 

 

Протоколчик:   /п/                                                                    Председател:   /п/ 

  /Нина Которова/                                                                     / Мария Веселинова / 

 


